
 
Pytania radnych z sesji RM z dnia 22-12-2017 r. 

 
Radny Krzysztof Świerczyński 

− SKO skierowało sprawę działalności sklepu monopolowego przy Al. Pokoju 8 do ponownego 
rozpatrzenia. Jak obecnie wygląda sprawa cofnięcia zezwolenia? 

− Pomimo tego, że ul. Prusa i Zamenhoffa wymagają przebudowy i inwestycji w tej kwestii to jednak 
należy je utrzymywać w stanie używalności do tego czasu. Kiedy zostanie wykonane załatanie dziur 
na tych ulicach? 

− Jaki jest aktualny stan autobusów hybrydowych w MPK, kiedy będą skierowane do ruchu? Ile 
autobusów Częstochowa wypożycza w tej lub innej formie prawnej od zewnętrznych podmiotów? Ile 
to kosztuje? 

− Jak się sprawa ma z przebudową skrzyżowania ul. Bór i Niepodległości? Czy inwestor wypłacił 
odszkodowanie? Kiedy inwestor ma wykonać przebudowę skrzyżowania? Na jakim etapie jest spór 
między miastem a inwestorem w kwestii zagospodarowania przestrzennego i mającej tam powstać 
stacji paliw? 

− Kiedy wykonany będzie remont ulic osiedlowych i dróg wewnętrznych umiejscowionych wzdłuż al. 
Pokoju? 

− Jaki jest stan techniczny Domu Księcia? Czy nie grozi on zawaleniem? Czy wykonane będą prace 
zabezpieczające? 

 
Radna Krystyna Stefańska 

− Czy są już wykonane remonty ulic Porazińskiej i Szpakowej? 
 
Radna Anna Majer 

− Ile osób skorzystało z darmowych programów BRCA 1 i Bezpłatnej Szkoły Rodzenia 
 
Radny Albert Kula 

− Czy jest możliwość aby Straż Miejska objęła wzmożonym dozorem skwer na Rakowie z którego 
ciągle kradną kwiatki? Czy wydział odpowiedzialny za zieleń jest świadomy takich kradzieży? 

− Kiedy będzie zamontowana dodatkowa studzienka na ul. Limanowskiego na wysokości bramy na 
stadion? W czasie opadów jedna studzienka nie jest w stanie odprowadzać wody i tworzą się kałuże.  

 
Radny Jerzy Nowakowski 

− W całym mieście jest wiele ubytków w drogach, kiedy zacznie się tzw „korkowanie”? 

− Czy informacja o sesjach Rady Miasta może być opatrywana innym zdjęciem niż pustymi krzesłami, 
na przykład pełnymi krzesłami? 

 
Radny Andrzej Sowa 

− Teren pod placem rekreacji ruchowej w dzielnicy Bór Wypalanki wykonany z inicjatywy Budżetu 
Obywatelskiego jest nieutwardzony co powoduje że zalega tam błoto. Czy możliwe jest utwardzenie 
terenu? Dodatkowo obok leży hałda gruzu, czy można ją usunąć? 

− Czy możliwa jest naprawa oświetlenia przy ul. Ikara na wysokości działki nr 209? 

− Czy wiaty przystankowe na nowych zatoczkach będą wykonane? 
 
Radny Jacek Krawczyk 

− Most na ul. Legionów jest zawężony do jednego pasa. Czy możliwa jest zmiana aby poszerzyć 
przejazd na dwa pasy? 

− Informacje na portalu czestochowa.pl są nierzetelne, na przykład informacja o licznikach nad 
sygnalizacją świetlną podaje, że są one zasługą starań MZDiT a nie klubu radnych PO. Czy można 
to naprawić i podawać na przyszłość rzetelne informacje. 

− Czy jest zgoda na lokalizację parkingu koło centrum Medyk przy al. Wolności? Czy ta lokalizacja jest 
zgodna z planem zagospodarowania? Taką samo informację proszę w temacie parkingu przy ul. 
Żwirki i Wigury. 

 
Radna Monika Pohorecka 

− Jakie podmioty wykonują usługi sprzątania ulic specjalnymi pojazdami? Czy jest możliwość aby takie 
sprzątanie odbywało się w godzinach późnych wieczornych albo wczesnych rannych, gdyż inaczej 
tworzą one korki? 

 
Radna Justyna Kielesińska 

− Czy i kiedy ZGM wykona wnioski skierowane do budżetu na rok 2018 r.? 



Radny Piotr Wrona 

− pytanie z sesji 06-12-2017 dot. braku odpowiedzi na pytanie z sesji poprzedniej. 


